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aan BEN WEYTS
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De Lijn  -  Mobiliteit tussen fusiegemeenten

Op 1 januari 2019 worden Zingem en Kruishoutem, als buurgemeenten, één 
fusiegemeente. Vlaanderen stimuleert haar gemeenten om een fusie aan te gaan. Een 
fusie dient niet alleen op politiek en administratief vlak te draaien, doch ook op het vlak 
van mobiliteit en hier loopt het fout.

De Lijn doet 50 lange minuten over het traject Zingem-Kruishoutem, terwijl men er 
volgens Google Maps met de auto amper 16 minuten over doet (van gemeentehuis tot 
gemeentehuis).

Een vlotte verbinding tussen de twee fusiegemeenten zou mogelijk moeten zijn. De Lijn 
geeft echter aan dat het hiervoor te laat is. Zij wachten op de oprichting van een 
vervoersregioraad en de opmaak van het regionaal mobiliteitsplan om de vraag tot een 
vlottere verbinding tussen beide dorpskernen aan te pakken.

Fusies worden door Vlaanderen aangemoedigd, en in het licht daarvan wens ik aan de 
minister de volgende vragen voor te leggen. 

1. Kan en zal de minister ook De Lijn in deze aanmoedigen hun visie op een vlotte 
verbinding tussen de twee kernen te versterken en te versnellen? Binnen welk 
tijdsschema zal de minister contact opnemen met De Lijn? Zal De Lijn vanaf 1 
januari 2019 de vlottere verbinding kunnen installeren? Via welke route en met 
welke tussenstoppen en uren? 

2. Welke problemen ondervinden andere fusiegemeenten in Vlaanderen inzake 
mobiliteit en meer specifiek inzake De lijn en haar verbindingen? Kampen zij met 
dezelfde vragen en problematiek als Kruishoutem/Zingem? 

3. Wat is de specifieke aanpak van de minister inzake de mobiliteitsproblemen in de 
fusiegemeenten in Vlaanderen? Welke stappen zal hij ondernemen en binnen welke 
termijn?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD
op vraag nr. 977 van 10 april 2018
van ROBRECHT BOTHUYNE

1. Het is terecht dat er wordt verwezen naar basisbereikbaarheid en de noodzaak om 
deze vraag samen met de vervoerregioraad op te nemen. In het kader van de 
vervoerregiowerking wordt immers het hele netwerk structureel herbekeken en 
wordt er ook een nieuwe laag toegevoegd: het vervoer op maat. Op deze laag zullen 
mogelijkheden worden voorzien voor verplaatsingen waarbij men in functie van 
doelgroep, tijd of locatie, niet op het andere openbaar vervoer beroep kan doen. 
Basisbereikbaarheid is een verantwoordelijkheid van vele partijen samen, niet enkel 
van De Lijn.  Het kan zijn dat de beste oplossing voor een verbinding tussen beide 
kernen ligt in het vervoer op maat en niet in het netwerk van De Lijn. Dit dient 
allemaal nog te worden bestudeerd en overlegd. 

2. De Lijn ontving van andere fusiegemeenten geen vragen.

3. Zie antwoord op deelvraag 1. : basisbereikbaarheid en de uitwerking van de 
regionale mobiliteitsplannen bieden het ideale kader om dergelijke vragen aan te 
pakken. De conceptnota (VR 2017 2710 DOC.1072/1BIS) zoals goedgekeurd door 
de Vlaamse regering op 27 oktober 2017 voorziet in een duidelijke timing, die 
gelijkloopt voor alle vervoerregio’s.


